

## Student Research Session at the CMS Summer Meeting

### Announcements

Dear students in mathematics,

The Canadian Mathematical Society Student Committee invites students to present their research at the Student Research Session during the 2024 CMS Summer Meeting in Saskatoon. The meeting will take place from May 31 to June 3.

Applicants must submit their presentation title and abstract to [studc-summer24-talks@cms.math.ca](mailto:studc-summer24-talks@cms.math.ca) in either English or French no later than April 30. Because space is limited, interested students are encouraged to submit an abstract as soon as possible.

This session aims to get students to present their research at the CMS Meeting. The presentations should introduce the student's research to a general mathematical audience. After approval of their presentation, speakers must register for the meeting.

Best,

StudC

---

Chers étudiants en mathématiques,

Le Comité étudiant de la Société mathématique du Canada invite les étudiants à présenter leur recherche lors de la session de recherche étudiante de la réunion d'été 2024 de la SMC à Saskatoon. La réunion aura lieu du 31 mai au 3 juin.

Les candidats doivent soumettre leur titre et résumé de présentation en français ou en anglais à l'adresse [studc-summer24-talks@cms.math.ca](mailto:studc-summer24-talks@cms.math.ca) au plus tard le 30 avril. Le nombre de places étant limité, les étudiants intéressés sont encouragés à soumettre leur résumé dès que possible.

Cette session a pour but d'inciter les étudiants à présenter leurs recherches lors de la réunion de la SMC. Les présentations doivent présenter les recherches de l'étudiant à un public mathématique général. Les étudiants dont la présentation sera retenue devront s'inscrire à la réunion.

Bonne journée,

StudC